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Til:   Programrådet i kultur og kommunikasjon 

Fra:   Anne Krogstad 
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Notat – Endring fra administrative representanter til faglige representanter 

på fordypningmøte for 1. års studenter 
 

Bakgrunn 
Hver vår arrangeres det et møte for å gi førsteårsstudenter mer informasjon om de fire faglige 

fordypningene. Målet med møtet er å bidra til bedre forståelse av fagområdene og å forberede 

studentene på å velge fordypning. De siste årene har studiekonsulentene fra medievitenskap, 

psykologi, sosialantropologi, og sosiologi holdt presentasjoner for studentene. Studiekonsulenten på 

KULKOM har også rekruttert én student fra hver fordypning. Disse KULKOM-studentene har fortalt 

litt om hvordan de gikk frem for å velge fordypning, samt hva de synes er spennende med 

fagområdet de har valgt. 

Enkelte studiekonsulenter har etter eget initiativ rekruttert faglige ansatte fra deres respektive 

institutter. Under finner dere oversikt over de som har bidratt de siste to årene. 

Fordypning Representanter 2017 Representanter 2018 

Medie-
vitenskap 

Ingeborg Fauske Ekdahl, studiekonsulent 
Ivar Østby Simonsen, student 

Ingeborg Fauske Ekdahl, studiekonsulent 
Kim Johansen Østby, førstelektor 
Hans Christian Aukan Bech, studient 

Psykologi Nicklas Poulsen Viki, studiekonsulent og 
tidligere Kulkom-student 
Vilja Kristine Arnøy, student 

Nicklas Poulsen Viki, studiekonsulent og 
tidligere Kulkom-student 
Vilja Kristine Arnøy, student 

Sosial-
antropologi 

Kirsten Greiner, studiekonsulent 
Martine Greek, PhD-stipendiat 
Josefine Horn, student 

Kristen Greiner, studiekonsulent 
Preben Svarva Kroglund, student 

Sosiologi Hilde Omberg, studiekonsulent 
Ingalill Herstad, masterstudent og 
skolebesøker 
Jarle Øyasæter, student 

Marie Talleraas, studiekonsulent 
Daniel Ritland Hernes, masterstudent og 
skolebesøker 
Magnus Brune, student 

 

Studiekonsulentene har gjort en strålende innsats på disse møtene. Men ettersom målet med møte 

er å bidra til økt kunnskap om selve fagområdet, er det mer naturlig at det er faglige representanter 

som stiller, fremfor administrativt ansatte. Vi kan anta at studiekonsulentene har kjent på dette selv, 

ettersom enkelte etter eget initiativ har rekruttert og samarbeidet med faglige ansatte.  

Utviklingsstudier på ISS og Internasjonale studier på ISV holder for eksempel liknende møter for sine 

studenter hver vår. Der er det kun studenter og faglige representanter som presenterer, ikke 

administrativt ansatte.  



2 
25/09/2018 

Vedtaksforslag 
Programrådet vedtar at faglige representanter fra hver av de fire instituttene stiller på 

fordypningmøtet og at programrådsmedlemmene fra de respektive instituttene bidrar i 

rekrutteringen av disse representantene.  


